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Protokół Nr 2/2018  

z posiedzenia Komisji Społecznej Rady Miejskiej w Rzepinie  

w dniu 19 grudnia 2018r. o godz. 12:30 

 

  

Obecni radni:              Nieobecna radna:    

 

1. Depczyński Kazimierz                                              1. Gajda-Cikota Anna 

2. Komar Eugeniusz 

3. Kramarzewska Krystyna 

4. Nowak Wioletta 

 

Przewodnicząca Komisji Społecznej Krystyna Kramarzewska otworzyła posiedzenie 

komisji witając wszystkich przybyłych, informując jednocześnie iż porządek 

posiedzenia przedstawia się następująco: 

1. Opiniowanie projektów uchwał, przygotowanych na sesję Rady Miejskiej w 

Rzepinie, która odbędzie się w dniu 20.12.2019r. 

2. Sprawy różne. 

 

Pkt 1. Opiniowanie projektów uchwał, przygotowanych na sesję Rady Miejskiej w Rzepinie, 

która odbędzie się w dniu 20.12.2019r. 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania i wysokości diet dla radnych 

Rady Miejskiej w Rzepinie omówiła Pani Halina Kuźmińska Sekretarz Gminy Rzepin 

informując, że w wyniku dyskusji jaka miała miejsce na Komisji Gospodarczej w dniu 

18.12.2018r. Burmistrz Rzepina wnosi autopoprawkę do ww. projektu uchwały – w § 4 ust. 3   

poprzez dopisanie wyrazu „pisemnego” aby usunąć wątpliwości dotyczące formy 

usprawiedliwiania nieobecności radnego. Projekt został przygotowany na podstawie ustawy o 

samorządzie gminnym jak również rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 26.07.2000r. w 

sprawie maksymalnej wysokości diet przysługujących radnemu.  

Dieta wypłacane radnemu nie jest wynagrodzeniem ale rekompensatą wypłacaną z 

tytułu utraconych zarobków i zwrot kosztów poniesionych przy wykonywaniu mandatów. W 

gminach poniżej 15 000 mieszkańców radni mogą otrzymać świadczenie, które nie przekroczy 

50% maksymalnej wysokości diety. Maksymalna wysokość diety wynosi 2684,13 zł., tak więc 

maksymalna wysokość diety przysługującej radnemu wynosi 1 342,07 zł w ciągu miesiąca. 
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Radny Kazimierz Depczyński zabrał głos w sprawie ww. projektu uchwały informując 

iż jego zdaniem dieta radnego powinna zostać na tym poziomie jak do tej pory- jak w 

poprzedniej kadencji. 

Zdaniem radnej Wioletty Nowak proponowane przez Burmistrza Rzepina kwoty diet 

dla radnych są adekwatne do inflacji. 

Komisja zapoznała się z projektem uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Rzepin na lata 2019-2034 oraz projekt uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej 

Gminy Rzepin na rok 2019 były już omawiane na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji 

poinformowała Pani Małgorzata Barwińska Skarbnik Gminy Rzepin. Pani Skarbnik dodała, że 

projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rzepin na lata 2019-2034 oraz projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Rzepin na rok 2019 są ze sobą 

powiązane i zawarte są w nich takie same dane. 

W projekcie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Rzepin na rok 

2019 w § 1 pkt 2 dochody majątkowe w kwocie 19.943.968,55 powinna być kwota 

19.943.068,55, ta kwota jest opisana w opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał. 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na 2019 rok omówiła Pani Ewa Sierant-Lipnicka Pełnomocnik 

Burmistrza ds. rozwiązywania problemów alkoholowych informując, iż ustawa o wychowaniu 

w trzeźwości i przeciwdziałania alkoholizmowi nakłada na gminę obowiązek tworzenia 

programów profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych. Program podejmowany 

jest corocznie przez radę. Głównymi zadaniami  programu są:  

- pomoc terapeutyczna osobom uzależnionym - prowadzenie punktu konsultacyjnego gdzie 

przyjmują terapeuci   

- pomoc osobom współuzależnionym - prowadzenie punktu konsultacyjnego gdzie przyjmują 

terapeuci   

- szeroko pojęta profilaktyka  

- współpraca z instytucjami w zakresie profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych  

- przeciwdziałanie naruszaniu przepisów prawnych w związku ze sprzedażą napojów 

alkoholowych. 
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Źródłem finansowania tych zadań są środki z budżetu gminy, które wpływają od 

przedsiębiorców, którzy posiadają zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych. 

Przedsiębiorca taki składa oświadczenie ile sprzedała alkoholu i na tej podstawie gmina nalicza 

wysokość koncesji do zapłaty. Łączna roczna kwota z tego tytułu wynosi około 240.000,00 zł 

250.000,00zł. Koordynacją zadań w programie zajmuje się pełnomocnik Burmistrza przy 

współpracy z różnymi instytucjami takimi jak szkoły, policja, OPS i placówkami medycznymi. 

Przewodnicząca Komisji Społecznej zwróciła się z pytaniem czy ilość punktów w 

których sprzedawany jest alkohol maleje czy utrzymuje się na poziomie stałym? 

Pełnomocnik Burmistrza ds. rozwiązywania problemów alkoholowych Pani Ewa Sierant-

Lipnicka odpowiedziała, że ilość punktów utrzymuje się cały czas na tym samym poziomie. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie 

dożywiania „ posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 omówił Dyrektor Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Rzepinie Pan Sławomir Karatysz. 

Program osłonowy w zakresie dożywiania „ posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 jest 

kontynuacja i uzupełnienie do uchwały która została podjęta na ostatniej sesji. Jest to program 

utworzony i przyjęty przez Radę Miejską w Rzepinie w związku z ustanowieniem przez Radę 

Ministrów wieloletniego programu rządowego „ posiłek w domu i w szkole”. Program 

osłonowy przewiduje możliwość dożywiania ucznia z terenu gminy uczącego się w placówce 

szkolnej na terenie gminy, którego sytuacja materialna będzie powodowała to, że 150% 

kryterium dochodowego będzie przekroczone  a Dyrektor szkoły wystąpi z wnioskiem o 

udzielenie wsparcia temu uczniowi w postaci sfinansowania posiłku dla danego dziecka, 

poinformował Dyrektor OPS w Rzepinie Pan Sławomir Karatysz. 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego w budynku 

mieszkalnym wielorodzinnym wraz ze sprzedażą gruntu omówiła Pani Joanna Pych Kierownik 

referatu Inwestycji i Zamówień Publicznych informując, że proponowany projekt uchwały 

zakłada wyrażenie zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 4 w budynku mieszkalnym 

wielorodzinnym położonym w Rzepinie przy ul. Bohaterów Westerplatte 14 waz ze sprzedażą 

udziałów w częściach wspólnych budynku oraz działki gruntu  nr 593/3. W przedstawionym 

projekcie uchwały proponuje się sprzedaż lokalu z 95% bonifikatą. 

  Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 



4 

 

Przewodnicząca Komisji Społecznej poinformowała, że doszły jeszcze dwa projekty 

uchwał, które będą procedowane na sesji w dniu 20.12.2018r., a jest to projekt uchwały w 

sprawie zmiany uchwały budżetowej oraz projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu 

wydatków budżetu Gminy Rzepin, których nierealizowane kwoty nie wygasają z upływem 

roku budżetowego 2018 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej omówiła Pani Małgorzata Barwińska 

Skarbnik Gminy informując iż, w przedstawionym projekcie uchwały proponuje się 

zwiększenie łącznej kwoty planowanych dochodów o kwotę 5.698,00 zł w tym zwiększa się 

dochody bieżące o ta sama kwotę. Zwiększa się również łączna kwotę planowanych wydatków 

o kwotę 5.698,00 i tak w tym: zwiększa się wydatki o kwotę  44.798,00 w tym wydatki bieżące 

o kwotę 5.698,00 zł. Zwiększa się również wydatki o kwotę 39.100,00 zł. 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetu Gminy Rzepin, których 

nierealizowane kwoty nie wygasają z upływem roku budżetowego 2018 oraz ustalenia planu 

finansowego tych wydatków omówiła Pani Małgorzata Barwińska informując, że zgodnie z 

ustawą o finansach publicznych rada może ustalić wykaz wydatków, które nie wygasają z 

upływem roku budżetowego 2018. W przedmiotowym wykazie mogą być ujęte wydatki 

spełniające kryteria określone w art. 263 ust. 3 ustawy o finansach publicznych - to znaczy  

-  wydatki związane z realizacją umów w sprawie zamówienia publicznego 

- wydatki związane z realizacją umów, które zostaną zawarte w wyniku zakończonego 

postepowania o udzielenie zamówienia publicznego w którym dokonano wyboru wykonawcy. 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Pkt 2. Sprawy różne. 

 

Radny Kazimierz Depczyński zwrócił się z pytaniem do Burmistrza dotyczącym 

remontu punktu rehabilitacyjnego znajdującego się na ulicy Słubickiej. 

Rozmowy dotyczące tematu związanego z rehabilitacją a mianowicie z przeniesieniem punktu 

do nowopowstałego budynku na stary rynku trwały około trzech lat poinformował Zastępca 

Burmistrza Pan Krystian Pastuszak. Obecnie pełniący obowiązki Prezes Szpitala zastanawia 

się  nad podpisaniem umowy z prywatnym przedsiębiorcą, który będzie komercyjnie 

wynajmował pomieszczenia. Powiat jest jedynym udziałowcem w tej spółce tak więc 

należałoby rozmawiać ze Starostą, dodał Zastępca Burmistrza. 
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Przewodnicząca Komisji Społecznej poruszyła temat związany ze sprzedażą działek pod 

inwestycje znajdujące się przed miejscowością Gajec. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Protokołowała:                                                                Przewodniczyła:  

Bernadetta Wąsowicz                                                   Przewodnicząca Komisji Społecznej 

              (-) Krystyna Kramarzewska  

 


